



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG

معرض التراث Heritage Exhibition

الرقم: ت أ/277-2022
التاريخ: 2022/11/7

Dear Parents,
Greetings,
To instill in our children, love and pride of our country, and acquaint them with the history and heritage of Jordan and other Arab countries we will hold a folklore heritage exhibition.
If you have available items (do not buy any) related to the Arab heritage, and you do not mind sending them, such as musical instruments, kitchen tools, flags, historical models, posters or any other related items; please hand them to the administration starting from Tuesday 8/11/2022 until Thursday 10/11/ 2022.
We will exhibit the items in the kindergarten's hall for all the children to view.
Note: Please label the items with the name and group of your child.

Thank you for your cooperation.



حضرة أولياء الأمور المحترمين
تحية وبعد،،،

لتنمية حب الوطن والاعتزاز والافتخار فيه ولربط الأطفال بتاريخ وثراث بلدهم وتعريفهم بعدد من الدول العربية سوف نقيم معرض للتراث الشعبي.
نرجو من حضرتكم إرسال مواد قديمة لبلدنا الأردن وبلدان عربية اذا توفرت لديكم (عدم شراءها) مثل (اواني/ الآلات موسيقية/ اعلام/ مجسمات تاريخية،...) وتسليمها لإدارة الروضة ابتداء من يوم الثلاثاء 2022/11/8 ولغاية الخميس 2022/11/10
سيتم عرض المواد في قاعة الروضة حيث سيقوم الأطفال بزيارة المعرض والتحدث عن المواد الموجودة فيه.
ملاحظة: الرجاء كتابة اسم الطفل ومجموعته على المواد التي سيتم احضارها لإرجاعها بعد الانتهاء.
شاكرين تعاونكم



مديرة الروضة

زهية شداد/ أبو خضر

ر.ر